1-Francisco Garcia is a student. He is fifteen years old. He is from Los Angeles, California. Mrs. Moore is his English teacher. Mrs. Moore is a good teacher. She is kind and friendly. Francisco and Mrs. Moore are in the classroom now. They are in an English class. They are busy. Francisco is at a desk. Mrs. Moore is not at a desk. She is at the board. The classroom is not a big room. It is a small room. It is clean and colorful. The classroom is in a large building.
فرانسيسكو غارسيا طالب.عمره 15 عاما.من لوس انجلوس,كاليفورنيا.السيدة مورهي معلمته للغة الانجليزيه.السيدة مورمعلمه جيدة.هي معلمة طيبه ولطيفة.فرانسيسكو والسيدة موربالفصل الان.في درس الانجليزي.هما مشغولان.فرانسيسكو على طاولته.السيدة مور ليست على الطاوله .انها عند السبورة.الفصل ليس كبيرا.انه صغير.وهو نظيف        وملون.الفصل في بناء كبير.     
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2-Francisco has four people in his family. His parents’ names are Berta and Miguel. Francisco does not have a brother. He has a sister. Her name is Maria. Francisco’s father is very smart. He is a computer programmer. He works in a big office. Francisco’s mother works in a bookstore. She is very kind. She reads books in her free time. Francisco and Maria do not work. They go to Oak Street School. They are good students. They study every day. After school, Francisco plays baseball. Maria listens to music.
عائلة فرانسيسكو مكونة من اربعة اشخاص.اسماء والديه هما بيرتا وميغوال.فرانسيسكو ليس لديه اخ.لديه اخت.اسمها ماريا.والد فرانسيسكو ذكي مجددا.انه مبرمج حاسب.هو يعمل في مكتب كبير.والدة فرانسيسكو تعمل في محل لبيع الكتب.انها لطيفة جدا.تقرأ كتبا في اوقات فراغها. فرانسيسكو وماريا لايعملان.انهما يذهبان الى مدرسة شارع البلوط.انهما طالبان جيدان.انهما يدرسان يوميا..بعد المدرسة,فرانسيسكو يلعب كرة السلة.وماريا تستمع للموسيقى.ـ
----------------------------------------------------------------------------------------
3-Francisco and his family live at 145 Oak Street in Los Angeles, California. They do not live in a house. They have a nice apartment. Their apartment has three bedrooms, a living room, a kitchen, and a bathroom. Mr. and Mrs. Garcia’s bedroom is next to the living room. Maria’s bedroom is next to their room. Francisco’s bedroom is across from Maria’s bedroom. The bathroom is between Francisco’s bedroom and Maria’s bedroom. They aren’t big bedrooms. They are small. They are clean and comfortable. The Garcia family is very happy in their home.
فرانسيسكو وعائلته يعيشون في 145 شارع البلوط في لوس انجلوس كاليفورنيا.النهم لايعيشون في منزل.لديهم شقة جميلة.شقتهم فيها 3 غرف نوم,غرفة معيشة,مطبخ,وحمام.غرفة نوم السيد والسيدة غارسيا بجانب غرفة المعيشة.غرفة ماريا بجانب غرفتهم.
غرفة نوم فرانسيسكو مواجهة لغرفة ماريا.الحمام بين غرفة فرانسيسكو وغرفة ماريا.انها ليست غرف نوم كبيرة.انها صغيرة.انها نظيفة ومريحة.عائلة غارسيا سعيدة جدا في منزلهم.
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Grocery Shopping
4-The Garcia family goes grocery shopping every Saturday. They go to AL’s Supermarket. It is near their apartment. Francisco and Maria often go grocery shopping with their parents. First, the family walks into the supermarket. Then Francisco gets a shopping cart. Next, Mrs. Garcia reads the shopping list. She tells Maria, “Buy two tomatoes.” She tells Mr. Garcia, “Get six onions. Don’t forget the bread.” After that, Mr. Garcia and Maria get the groceries. The shopping list is very long!
The Garcia family needs a lot of things. They buy vegetables, fruit, meat, eggs, and cheese. They don’t buy junk food. The Garcia family likes healthy food. Mrs. Garcia is a great cook. Next, Mrs. Garcia pays for the groceries and the Garcia family goes home. Then Maria and Francisco carry the groceries into the apartment. There are many bags. Mr. and Mrs. Garcia put away the groceries. Finally, the Garcia family relaxes and eats lunch.
عائلة غارسيا تذهب لتسوق البقالية كل سبت.اهم يذهبون لمتجر آلأ,انه بالقرب من شقتهم, كثيرا ما يذهب فرانسيسكو وماريا مع والديهم, اولا: العائلة تذهب الى المتجر,ثم يذهب فرانسيسكو لاحضار عربة تسوق.بعد ذلك: تقرأ السيدة غارسيا قائمة التسوق, فتقول لماريا: "اشتري ثمرتين من الطماطم",تخبر السيد غارسيا :"احضرست حبات من البصل, لاتنسى الخبز",بعد ذلك السيد غارسيا وماريا يحضرون الاغراض, قائمة التسوق طويلة جدا.
  عائلة غارسيا تحتاج للكثير من الاشياء.فهم يشترون الخضروات,الفواكه, اللحوم,البيض والجبن. انهم لايشترون الاطعمة السريعة, عائلة غارسيا يحبون الطعام الصحي,السيدة غارسيا طباخة ماهرة,فيما بعد السيدة غارسيا تدفع قيمة الاغراض ثم تذهب عائلة غارسيا الى البيت,ثم يقوم ماريا وفرانسيسكو بحمل الاغراض الى الشقة,هناك الكثير من الاكياس,السيد والسيد جارسيا يضعون الاغراض في اماكنها ,اخيرا يسترخون ويتناولون غدائهم.

 5-A Day in Oak Street Park
Francisco Garcia
		There are many interesting places in my neighborhood. One place is Oak Street Park. I am at Oak Street Park right now. It’s my favorite place. It’s 1:00 on Saturday afternoon. I am sitting on a bench and writing in my journal. Today is a beautiful day. It’s really sunny and hot. The sky is clear and bright. The air smells fresh and sweet.	
The park is very crowded. Some people are young, and some people are old. Some people are tall, and some are short. Some people have long, straight hair. Some people have short, curly hair. One old man has  no hair! He is sitting in front of the park gate. A tall woman is standing beside him. She has blonde hair and blue eyes. They are talking and laughing loudly.
There are a lot of things happening around me. Many people are exercising. They’re walking quickly or riding their bikes. There is a food stand to the right of the entrance. A few people are eating lunch next to it. There is a handsome man to the left of the entrance. He is painting a picture very carefully. Across from me, a young girl is playing under a tree. Her brother is playing with her, too. They’re running and jumping happily. Their mother is sitting behind them. She is watching them quietly. Everyone is having fun.
هناك الكثير من الاماكن الرائعة في حيي.واحد منها هو حديقة شارع البلوط.انا الان في حديقة شارع البلوط.انه مكاني المفضل.انها 1:00 ظهر يوم السبت.انا جالس على مقعد اكتب يومياتي.اليوم هو يوم جميل.انه حار ومشمس. السماء صافية  وزاهيه.الجو منعش ورائع
الحديقة مزدحمة جدا.بعض الاشخاص صغار وبعضهم كبار.بعض الاشخاص طويلون وبعضهم قصيرون.بعض الناس شعرهم طويل منسدل وبعضهم قصير متموج.هناك رجل مسن ليس لديه شعر.انه يجلس امام بوابة الحديقة.امرأة طويلةتجلس بجواره.شعرها شقر وعينيها زرقاوان.انهما يتكلمان ويضحكان بصوت مسموع.
هناك الكثير من الاشياء التي تحدث حولي.العديد من الاشخاص يتدربون.فهم يمشون بسرعه(يهرولون) او يقودون دراجاتهم.هناك كشك لبيع الطعام على يمين المدخل.بعض الاشخاص يتناولون غدائهم بالقرب منه.هناك رجل وسيم على يسار المدخل.انه يرسم لوحة باهتمام جدا.في مقابلي فتاة صغيرة تلعب تحت شجرة.اخوها يلعب معها ايضا.انهما يركضان ويقفزان بفرح.امهم تجلس خلفهم.انها تراقبهم بصمت.الجميع مستمتعون.
6-I am at my favorite place, Brocato’s Café. It’s 4:00 in the afternoon. I’m sitting at a table and studying. Brocato’s is a nice café. There are many small, round tables. There are many Italian flags on the walls. Brocato’s is very crowded today.
انا في مكاني المفضل.مقهى باروكتو الساعه 4 بعد الظهر اجلس الان على طاوله وادرس, باروكتو مقهى جميل هناك الكثير من الطاولات الصغيرة والمستديرة. هناك الكثير من أعلام إيطاليا على الجدران.مقهى باروكتو مزدحم جدآ اليوم.
7-Some people are old, and some people are young. Some people are eating quietly. Some people are talking loudly. There is a long, clean counter to the right of me. A tall, older woman is standing behind the counter. She has gray hair and blue eyes. A young boy is standing in front of the counter. He is smiling happily. He is giving the woman some money. The woman is giving him a large ice cream cone. I want some ice cream, too.
بعض الأشخاص كبير والبعض صغير بالسن. البعض يأكل يسرعه والبعض يتحدث بصوت عالي. هناك منضدة طويله ونظيفه على يميني. وأمراه طويله وكبيره في السن تجلس خلفها. شعرهارمادي و عينين زرقاء.وصبي صغير يجلس امام  المنضدة.يبدو انه سعيد.فهو يعطي المراه بعض المال. والمراه تعطيه مخروط ايسكريم كبير .انا اريد بعض الأيسكريم ايضآ.
		8-My family took a trip to New York City. We visited my father’s friends, Mr. and Mrs. Vega. We were very excited before we left. It was our first trip to New York. We flew to New York on Sunday morning. The weather was clear and sunny. The airplane was very comfortable. We arrived at about 3:00 p.m. Mr. and Mrs. Vega met us at the airport. We stayed with Mr. and Mrs. Vega for one week.
قامت عائلتي برحلة الى مدينة نيويورك.زرنا صديق والدي. السيد والسيدة فيغا.كنا متحمسين جدا قبل ذهابنا.كانت رحلتنا الاولى الى نيويورك.قمنا بالطيرانالى نيويورك صباح يوم الاحد. الطقس كان مشمسا وصافيا.الطائرة كانت مريحة جدا.
وصلنا تقريبا في الثالثة مساء.السيد والسيدة فيغا استقبلونا في المطار. مكثنا عندهم لمدة اسبوع.
		We didn’t have much free time during our visit to New York. On Monday, we took the train to Long Beach. We swam and ate watermelon. The next day, we took a ferry and saw the Statue of Liberty. The view was amazing. We had an exciting time. However, one day was especially exciting for Maria. On Friday, we went sightseeing. First, we took a subway into the city. Later, on, we took a bus to Central Park. The bus was very crowded. We got off the bus at the park. However, something was strange. Maria wasn’t with us. We looked around and finally we saw her. Maria was on the bus! She didn’t get off. There were too many people. My father ran after the bus. At last, the bus driver stopped and Maria got off. In the end, Maria was safe. She was careful on buses and trains after that.
لم يكن لدينا الكثير من الوقت خلال زيارتنا لنيويورك.في يوم الاثنين, ركبنا القطار الى الشاطئ الطويل.سحنا واكلنا البطيخ.في اليوم التالي, استقلينا العبارة ورأينا تمثال الحرية. المنظار كان بديعا. قضينا وقتا ممتعا.مع ذلك, يوم واحد كان مثيرا بالنسبة لماريا.في يوم الجمعه,ذهبنا لمشاهدة معالم المدينة. اولا,ركبنا قطار الانفاق للذهاب الى وسط المدينة.فيما بعد.ثم ركبنا الباص للذهاب الى الحديقة المركزيه. الباص كان مزدحما.نزلنا من الباص في الحديقة.مع ذلك,كان هناك شئ غريب.ماريا لم تكن معنا.نظرنا حولنا واخيرا رأيناها.كانت على الباص.لم تنزل منه.كان هناك الكثير من الناس.ركض ابي خلف الباص. اخيرا,توقف سائق الباص ونزلت ماريا. في النهاية كانت بأمان. ووكانت حذره تجاه الباصات والقطارات فيما بعد.
		We came back to Los Angeles the next day. Mr. and Mrs. Vega drove us to the airport in their car. We got home late Saturday evening. We were exhausted, but we were happy. We had a wonderful time in New York.  However, Maria is never going to forget her scary bus trip.
عدنا الى لوس انجلوس في اليوم التالي.السيد والسيدة فيغا اوصلونا الى المطار بسيارتهم.وصلنا الى المنزل في وقت متأخر مساء السبت. كنا مرهقين جدا.لكننا كنا سعداء. لقد قضينا وقتا رائعا في نيويورك.مع ذلك.ماريا لن تنسى رحلة الباص المخيفة.
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